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Systemval for insamling av restavfall, bioavfall, returpapper samt
forpackningsavfall fran skargarden i Osterakers kommun

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen foreslar Kommunfullmaktige besluta

Godkannaatt insamling av restavfall, bioavfall, returpapper samt

forpackningsavfall ska ske via gemensamma insamlinesplatser inom

hamtningsomradet skareard.

Deltar ej i beslutet

Kenneth Johansson (MP) deltarej i beslutet.

Sarskilt yttrande

Kenneth Johansson (MP) lämnar skriftligt in följande särskilda yttrande:
Protokollsbilaga $ 8:14.

Sammanfattning

Senast den 1 januari 2027 ska Sveriges kommunerha infört fastighetsnära

insamling av förpackningsavfall från hushåll och samlokaliserade verksamheter.

Österåkervatten AB:s styrelse har till följd av detta inkommit med förslag om

att Kommunfullmäktige ska besluta att insamling av restavfall, bioavfall, retur-

papper samt förpackningsavfall ska ske via gemensamma, strategiskt

utplacerade, insamlingsplatser inom hämtningsområdet skärgården.

Beslutsunderlag

Protokollsutdrag Österåkers Stadshus AB, 2024-10-07, $5:5

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat 2024-09-23.

Förslag till beslut

Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till beslutsförslaget innebärande att godkänna

att insamling av restavfall, bioavfall, returpapper samt förpackningsavfall ska

ske via gemensammainsamlingsplatser inom hamtningsomradet skargard.

Forts.
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Forts. KS $ 8:14

Propositionsordning

Ordföranden frågar om Kommunstyrelsen beslutar enligt Michaela Fletchers
(M) yrkande och finneratt så ärfallet.

Expedieras
Osterakersvatten AB

Roslagsvatten AB

Akt
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Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2024-10-07.
Ärende 14. Systemval för insamling av restavfall, bioavfall, returpapper samt
förpackningsavfall från skärgården i Österåkers kommun

Miljöpartiet deltar inte i beslutet på grund av mycket sena handlingar. Vi återkommeri
Kommunfullmäktige.

Kenneth Johansson (MP)
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